
Protokol Nr V/2011 

z Sesji Rady Miejskiej w Toszku , ktora 


odbyla si~ 26 stycznia 2011 r. 0 godz. 17.00 


Porzqdek obrad , lista obecnosci radnych i soltysow stanowi'l za1'lcznik do protokolu. 

Otwarcia Sesji dokonal Przewodnicz'lcy Rady Miejskiej w Toszku Pan lreneusz Kokoszka, 

ktory przewodniczyl obradom. 

Pan Kokoszka powital zebranych i poinformowal , ze zgodnie z art. 14 ustawy z dnia 8 marca 

1990 r. 0 samorz'ldzie gminnym / Dz. U z 2001 r. Nr 142 , poz. 1591 z pozn.zm. / na Sesji 

obecnych jest 15 radnych , zatem Sesja jest prawomocna do podejmowania uchwal. 

W obradach Sesji uczestniczyli : 
I.Burmistrz Toszka Pan Grzegorz Kupczyk 
2.Sekretarz Gminy Pani Malgorzata Por<rbska 
3.Skarbnik Gminy Pani Kazimiera Drewniak 
4.Radca Prawny Pan Andrzej Malski 
5,Dyrektor Centrum Kultury Pani Joanna Karweta 
6.P.o Kierownika ZOPO Pani Cecylia Cieslik 
7.Inspektor Pan Bernard Cebula 
8.Inspektor Pani Irena Sus 
9,PrzedstawicielOPS Pan Marek Kuty!a 
1 O.Dyrektor Gimnazjum - radny Rady Powiatu - Pan Mariusz Podbrozny 
11.Dyrektor SP w Kotulinie Pani Anna Pawlowska 
12.Radny Rady Powiatu Pan Andrzej Kurek 
13.Radny Rady Powiatu Pan Mariusz Poloczek 
14.Prezes REMONDIS Pan Herbert Karlowski 
15.Mieszkancy Gminy 
16.Protokolant Pani Dorota Piecha 

Ad.2 
Burmistrz Toszka w uzupelnieniu porz'ldku obrad w pkt. 11 wniosl : 
- projekt uchwaly w sprawie zmian w budzecie Gminy Toszek na rok 2011 
- projekt uchwaly w sprawie : zmian w wieloletniej prognozie finansowej Gminy Toszek 

na lata 2011-2017 
- projekt uchwaly w sprawie : udzialu Gminy Toszekjako partnera w konkursie na projekt 

"Harcowka w Toszku - miejscem edukacji , zabav.ry i integracji zuchow i harcerzy.Remont 
lokalu etap I" w ramach dzialania 413 W draZanie lokalnych strategii rozwoju dla malych 

projektow , tj. operacji ,ktore nie odpowiadaj'l warunkom przyznania pomocy w ramach 
dzialan Osi 3 , ale przyczyniaj'l si<r do osiflgni~cia ce16w tej osi. 

W odpowiedzi na pytanie radnego Konopki Burmistrz v.ryjasnil , ze projekt uchwaly w 
sprawie zmian w budzecie dotyczy przyj<rcia do budzetu dofinansowania na realizacj~ 
projektu "Dobry start-dobra przyszlosc-wyrownywanie szans edukacyjnych dzieci i 
mlodziezy Gminy Toszek" 

http:zabav.ry
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Skarbnik Gminy dodala , ze kolejny wprowadzony projekt dotyczy wieloletniej prognozy 

finansowej Gminy Toszek na lata 2011-2017 i jest uchwaht koryguj'lc'l do omowionego przez 

Burmistrza projektu zmian w budzecie. 

Przewodnicz'lcy Rady wniosl 0 uzupelnienie pkt.11 0 projekt uchwaly zmieniaj'lcej uchwalt;: 

w sprawie powolania Rady Programowej Centrum Kultury "Zamek w Toszku" 

Propozycje uzupelnienia porz'ldku obrad poddano pod glosowanie : 

za wprowadzeniem uzupelnien glosowalo 15 radnych 
przeciw 0 
wstrzymalo sif od glosu 0 
Proponowane uzupelnienia wprowadzono do porz'ldku obrad jednoglosnie. 

Ad.3 
Przewodnicz'lcy Rady Miejskiej poddal pod glosowanie : przyjt;:cie porz'ldku obrad wraz z . . .
proponowanyml zmtanaml : 
za przyjfciem glosowalo 15 radnych 
przeciw 0 
wstrzymalo sir; od glosu 0 
Porz'ldek obrad zostal przyjt;:ty jednoglosnie. 

Ad.4 
Radni nie wniesli uwag do protokolu z ostatniej Sesji 
za przyjfciem protokolu glosowalo - 15 radnych 
przeciw 0 
wstrzymalo sif od glosu 0 
Protokol N r IV /2010 zostal przyj ~ty jednoglosnie. 

Ad.S 

1.Radny Krystian Cedzich na wniosek mieszkancow 
aI zwrocil sit;: 0 informacjt;: : czy w ostatnim kwartale 2010 r. pracownicy Urzt;:du 

otrzymali premie i w jakiej wysokosci ? 
bl zwrocil sit;: 0 udzielenie odpowiedzi : czy zarobki urzt;:dnikow bt;:d'lobnizane ? 
cI zaproponowal , aby soltysi przygotowali plan zadan dla swoich miejscowosci 
dI poinformowal , ze na drodze wojewodzkiej - szczegolnie na odcinku od skrzyzowania do 

Poczty - stan nawierzchni jest praktycznie nieprzejezdny - co i kiedy b~dzie na tej drodze 
zrobione? 

el podkreslil , ze mieszkancy domagaj'l si~ oswietlenia ulicznego na odcinku od przejazdu 
kolejowego do Boguszyc 

fl poinformowal , ze przejazd kolejowy w Ligocie Toszeckiej ze wzgl~du na stan techniczny 
praktycznie jest nieprzejezdny 

g/ poinformowal , ze na drodze powiatowej Pawlowice - Ligota Toszecka niedrozne 
przepusty doprowadzily do zalania mieszkancow .Radny zaproponowal spotkanie 
z Dyrektorem Zarz'ldu Drog Powiatowych 

2.Radny Herbert Kocur przedstawil zmiany projektow dotycz'lce budowy hali sportowej 
przy SP w Toszku .W zwi'lZku z powyzszym radny zwrocil sit;: 0 wyjasnienie : kto i na 
Jakim etapie zmienil projekt ? , a ponadto zaproponowal , aby w/w spraw'l zaj~la si~ 
Komisja Rewizyjna 
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3.Radny Eugeniusz Kuc wniosl interpelacje w sprawach : 
aJ rnozliwosci dotacji do projektow ekologicznych I wyrniana piecow c.o , solary itp. I 

bl zainstalowania 3-4 koszy na srnieci na ulicy Bocznej 


4.Radny Krzysztof Bartnicki zlozyl interpelacje w sprawach : 
aJ niezabezpieczonego w dalszyrn ci<tgu bloku przy ul. Wiejskiej w Paczynie 
bl odsniezania drog - dot. tego , aby plugi odsniezaly drog~ zgodnie z kierunkiernjej 

przebiegu 
cl usuni~cia dolu przy drodze powiatowej w Paczynie w okolicy sklepu HANKA , w 


ktoryrn przy obecnych warunkach atrnosferycznych powsta1a kaluza - przejezdzajqce 

sarnochody ochlapujq stojqcy w poblizu dorn 


dl zlego stanu I nie odbijajq si~ swiatla I znaku drogowego "ustqp pierwszenstwa przejazdu" 
przy skrzyzowaniu w Paczynie 

el radny odczytal pismo rnieszkancow przysio1ka Wrzosy w Paczynie w sprawie 

wykonania jeszcze w roku biezqcyrn gruntownego rernontu drogi lqczqcej osad~ z 

drogqpowiatowq.W/w droga rna niejasny status prawny. 


fl sarnochodow ci~zarowych rozwijajqcych nadrniernqpr~dkosc na ul.Wielowiejskiej 

w Pniowie , ktore tq droga dojezdzajq do Schenkera 


5.Radny Adam Konieczny zlozyl interpelacje w sprawie : 
aJ niepowiadornienia rnieszkancow 0 koniecznosci posiadania studzienki kanalizacyjnej 

I w zwiqzku z budowq kanalizacji I , ktorej koszt wynosi ok. 800 zl 
b/likwidacji zbiornika p-poz - czy poczyniono w tyrn kierunku jakiekolwiek kroki ? 

6.Radny Ireneusz Kokoszka zlozyl interpelacj~ w sprawie zlego stanu drog powiatowych 
w Kotulinie np. ul. Gliwicka , ul. Kolejowa 

Ad.6 

Obecni na sali obrad rnieszkancy Grniny zabrali glos w nast~pujqcych sprawach : 

1.Mieszkancy przysiolka Wrzosy w Paczynie zwrocili si~ 0: 

- poparcie zawartego w wczeSniej przedstawionyrn piSrnie gruntownego rernontu drogi 
lqczqcej osad~ z drogq powiatowq 


- ustalenia statusu prawnego w/w drogi 

- wyczyszczenie rowu przebiegajqcego przez osad~ I Pan Nowak zrobil stawek , ktory 


blokuje odplyw wody I 

2.Mieszkaniec Grniny Pani Teresa Toborek przedstawila spraw~ koniecznosci sprzqtania po 
psach.W w/w sprawie rozniesiono 1.000 ulotek - Urzqd zakupil worki .Obecnie ponowiono 
plakaty , ale co dalej ? 

3.Mieszkaniec Grniny Pan Wroblewski zwrocil si~ w nast~pujqcych sprawach : 
- ograniczenia ruchu transportu ciyzkiego na ul. Dworcowej 
- podania tenninu zakonczenia rernontu dachu na budynku przy ul. Dworcowej 22 
- powi~kszajqcego si~ "'1'sypiska srnieci przy ul. Ludowej 
- usuni~cia skladowiska przy pornniku na ul. Strzeleckiej 



4 


4.Mieszkaniec Gminy - radny Rady Powiatu Pan Andrzej Kurek zwrocil si« 0 rozwiqzanie 
problemu zwiqzanego z chodnikiem przy ul. Wielowiejskim - chodnik zakOllczono 
kraw«znikiem drogowym 0 wysokosci ok. 20 cm - utrudnia on poruszanie si« osobom 
starszym oraz matkom z wozkami dziecil(cymi 

5.Mieszkaniec Gminy Pan Podkowa zwrocil si« 0 : 

- podanie terminu kiedy zostanq ustawione tablice informujqce 0 dojezdzie do autostrady 
- wystosowanie pisma do Powiatu w sprawie : fatalnego stanu poboczy na ul. Wilkowickiej 

szczegolnie wqski odcinek od SP do ul. Poprzecznej uniemozliwia zaparkowanie 
samochodu 

- okreSlenie terminu remontu ul. Poprzecznej , ktorej nawierzchnia jest w fatalnym stanie 

Ad.7 
Soltysi Gminy Toszek wnieSli nast«pujqce spra,-,,'Y : 

I.Soltys Ciochowic Pan Ewald Laksa w zwiqzku z podmoklq i grzqskq drogq dojazdowq do 
poll od ul. Wiejskiej I podkreslil koniecznosc naprawy tej drogi 

2.Soltys Proboszczowic Pan Krystian Kielbasa zwrocil si« 0 interwencjl( w Nadlesnictwie 
gdyz w zwiqzku z prowadzonq zrywkq zablokowany zostal dojazd do 3 posesji 

3.Soltys Pluzniczki Pan Jan Kotowski: 
- zwrocil si\( 0 wystosowanie pisma do Telekomunikacji w zwiqzku z oderwanym 

od slupa kablem 
- zwrocil si\( 0 usuni«cie konarow drzew wychodzqcych na drog\( gminnq 

4.Soltys Sarnowa Pan Rudolf Wienchol zwrocil si\( 0 : 

- usuni\(cie konarow drzew I po wykonaniu przecinki I na drodze Toszek - Sarnow 
- rozwiqzanie problemu dotyczqcego rosnqcego na posesji nr 17 drzewa , ktore przechyla si(( 

na ulic\( , a jego konary utrudniajq ruch samochodo,-,,'Y 

5.Soltys Paczynki Pan Janusz Bekus zwrocil sil( 0 interwencj(( w Slqskim Zarzqdzie 
Melioracji w sprawie dalszej konserwacji Potoku Pniowskiego .Odcinek po konsewracji 
przestaje spelniac swoje zadanie , gdyz na odcinku nie wyczyszczonym tworzy si(( 
rozlewisko i woda zaczyna podtapiac mieszkancow 

Ad.8 

Burmistrz Toszka przedstawil sprawozdanie z pracy za okres od 10 grudnia 2010 r. do dnia 

21 stycznia 2011 r. 

Sprawozdanie stanowi zalqcznik do protokolu. 


Ad.9 

Z propozycja planu pracy Rady Miejskiej na rok 2011 radni zapoznali si\( na posiedzeniach 

Komisji stalych. 

Przewodniczqcy Rady Miejskiej odczytal Plan Pracy Rady Miejskiej na rok 2011 i poddal go 

pod glosowanie : 
za przyjfciem glosowalo 15 radnych 
przeciw 0 
wstrzymalo sif od glosu 0 
Plan pracy Rady Miejskiej na rok 2011 zostal przyj\(ty jednoglosnie i stanowi zalqcznik do 
protokolu. 
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Ad.10 
Przewodniczqcy Komisji Budzetu , Rozwoju i Rolnictwa Pan Marcin K wasniok przedstawil 
plan pracy Komisji na rok 2011. 
za przyjt;ciem glosowalo 15 radnych 
przeciw 0 
wstrzymalo sit; od glosu 0 
Plan pracy Komisji Budzetu , Rozwoju i Rolnictwa na rok 2011 zostal przyj~ty jednoglosnie 

i stanowi zalqcznik do protokolu. 

Przewodniczqcy Komisji Oswiaty i Kultury Pan Adam Konieczny przedstawil plan pracy 

Komisji na rok 2011. 

za przyjt;ciem glosowalo 15 radnych 

przeciw 0 

wstrzymalo sit; od glosu 0 

Plan pracy Komisji Oswiaty i kultury na rok 2011 zostal przyj~ty jednoglosnie i stanowi 

zalqcznik do protokolu. 


Ad.ll - Podj~cie uchwal : 

1/ Projekt uchwaly zmieniajqcej uchwal~ w sprawie : powolania Rady Programowej 


Centrum Kultury "Zamek w Toszku" 
W odpowiedzi na zapytanie radnego Kwasnioka : czy podj~cie tej zmiany musi odbyc si~ w 
dniu dzisiejszym - Przewodniczqcy Rady Miejskiej poinformowal , ze zostal przeglosowany 
porzqdek obrad Sesji wraz z proponowanymi zmianami. 
Poniewaz zmiana dotyczy jedynie radnych - Przewodniczqcy Rady zwrocil si~ 0 podanie 
kandydatow do skladu Rady Programowej. 
Radny Kobiernik zaproponowal radnego Koniecznego.Pan Konieczny wyrazil zgod~ na 
udzial w pracach Rady Programowej. 
Radny Morciniec zaproponowal radnego Kwasnioka .Pan Kwasniok wyrazil zgod~ na udzial 
w pracach Rady Programowej 
Radny Sopala zaproponowal radnego Morcinca .Pan Morciniec wyrazil zgod~ na udzial w 
pracach Rady Programowej 
Radny Kokoszka zaproponowal radnego Kobiernika . Pan Kobiernik wyrazil zgod~ na udzial 
w pracach Rady Programowej. 
Radna Potkowa zaproponowala radnego Cedzicha. Pan Cedzich wyrazil zgod~ na udzial 
w pracach Rady Programowej 
za zamknit;ciem fisty kandydatOw glosowalo 15 radnych 
przeciw 0 
wstrzymalo sit; od glosu 0 
W wyniku glosowania lista kandydatow do skladu Rady Programowej Centrum Kultury 

tlZamek w Toszku" zostala zamkni~ta. 


Przewodniczqcy Rady poinformowal , ze w wyniku glosowania dw6ch kandydat6w ,kt6rzy 

osiqgnq najwi~kszq ilosc glosow wejdzie w sklad Rady Programowej. 

Proponowane kandydatury poddano pod glosowanie : 

za kandydaturq Pana Koniecznego glosowalo 14 radnych 
przeciw o 
wstrzymal sit; od glosu 1 ra(lny 

za kandydaturq Pan a K wasnioka glosowalo 12 radnych 
przeciw o 
wstrzymalo sit; od glosu 3 radnyclt 
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za kandydaturq Pana Morcinca glosowalo 2 radnych 
przeciw o 
wstrzymalo sir od glosu 13 radnych 

za kandydaturq Pana Kohiernika glosowalo 4 radnych 
przeciw o 
wstrzymalo sir od glosu 11 radnycJt 

za kandydaturq Pana Cedzicha glosowalo 0 
przeciw 0 
wstrzymalo sir od glosu 15 radnych 
W wyniku glosowania do skladu Rady Programowej Centrum Kultury "Zamek w Toszku" 
weszli radny Adam Konieczny oraz radny Marcin Kwasniok 
Przewodnicz~cy Rady Miejskiej poddal pod glosowanie odwolanie ze skladu Rady 
Programowej radnych Krzysztofa Bartnickiego oraz Janusza Konopk~ 
za odwolaniem glosowalo 14 radnyclt 
przeciw 0 
wstrzymal sir od glosu 1 radny 
Przewodnicz~cy Rady odczytal uchwal~ z uzupelnionym skladem i poddalj~pod glosowanie: 
za podjrciem uch waly glosowalo 11 radnych 
przeciw 0 
wstrzYmalo sir od glosu 4 radnych 
Uchwala Nr V 120/11 zostala podj~ta wi~kszosci~ glosow i stanowi zal~cznik do protokolu. 
21 Projekt uchwaly w sprawie : powolania doramej Komisji dis polityki mieszkaniowej. 
Przewodnicz~cy Rady zwrocil si~ do Przewodnicz~cych Komisji stalych Rady Miejskiej 0 

podanie stanowiska Komisji . 
Przewodnicz~cy Komisji oswiaty i kultury poinformowal , ze Komisja do skladu 
zaproponowala radnych : Andrzeja Morciiica , Tadeusza Kobiernika , Ing~ Potkow~ oraz 
Joachima Hlubka.Kandydaci wyrazili zgod~ na udzial w pracach Komisji . 
Na Przewodnicz~cego w/w Komisji zaproponowano radnego Tadeusza Kobiernika. 
Przewodnicz~cy Komisji budzetowej poinformowal , ze do skladu zaproponowano radnych : 
Herberta Kocur, Tadeusza Kobiernika, Ing~ Potkowa ,oraz Janusza Konopk~. 
Na Przewodnicz~cego Komisji zaproponowano radnego Tadeusza Kobiernika. 
Pan Kocur, Pan Kobiernik , Pani Potkowa wyrazili zgod~ na udzial w pracach Komisji. 
Pan Konopka nie wyrazil zgody i zaproponowal do skladu radn'l Iren~ Klausa. 
Pani Klausa wyrazila zgod~ na udzial w pracach Komisji. 
Zaproponowanych kandydatow poddano pod glosowanie : 
za kandydaturq Pana Morcinca glosowalo 11 radnych 
przeciw 0 
wstrzymalo sir od glosu 4 radnycJt 

za kandydaturq Pana Kobiernika glosowalo 14 radnych 
przeciw o 
wstrzymal sir od glosu 1 radny 

za kandydaturq Pani Potkowy glosowalo 13 radnych 
przeciw o 
wstrzymalo sir od glosu 2 radnych 
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za kandydaturq Pana Hlubka glosowalo 9 radnych 
przeciw o 
wstrzymalo sif od glosu 6 radnych 

za kandydaturq radnego Kocura glosowalo 12 radnych 
przeciw 1 radny 
wstrzymalo sif od glosu 2 radnych 

za kandydaturq Pani Klausy glosowalo 12 radnych 
przeciw 0 
wstrzymalo sif od glosu 3 radnych 
W wyniku glosowania do skladu dorainej Komisji dis polityki mieszkaniowej weszli radni : 
Andrzej Morciniec , Tadeusz Kobiernik / Przewodnicz~cy Komisji / , Inga Potkowa , 
Herbert Kocur oraz Irena Klausa. 
Przewodnicz'lcy Rady odczytal uchwal~ z przeglosowanym skladem i poddal j'l pod 
glosowanie : 
za podjfciem uchwaly glosowalo 15 radnych 
przeciw 0 
wstrzymalo sif od glosu 0 
Uchwala Nr V121111 zostala podj~tajednoglosnie i stanowi zal'lcznik do protokolu. 
31 Projekt uchwaly w sprawie : powolania Komisji Inwentaryzacyjnej dla sporz'ldzenia 

spisu mienia , ktore podlega przekazaniu gminie i miastu 
Przewodnicz'lcy Rady zwrocil si~ do Przewodnicz'lcych Komisji stalych 0 podanie 
stanowiska w sprawie propozycji do skladu w/w Komisji. 
Przewodniczqcy Komisji oswiaty Pan Adam Konieczny poinforrnowal , ze Komisja do skladu 
zaproponowala radnego Ireneusza Kokoszk~. 
Pan Kokoszka wyrazil zgod~ na udzial w pracach Komisji. 
Przewodniczqcy Komisji oswiaty Pan Marcin Kwasniok poinforrnowal , ze Komisja do 
skladu zaproponowala radnego lana Sopal~ oraz radnego Krystiana Cedzicha. 
Pan Sopala i Pan Cedzich wyrazili zgod~ na udzial w pracach Komisji. 
Na Przewodnicz'lcego w/w Komisji Komisja oswiaty zaproponowala Pana Ireneusza 
Kokoszk~ . Pan Kokoszka nie wyrazil zgody na pelnienie w/w funkcji. 
Komisja budzetowa na Przewodnicz'lcego Komisji Inwentaryzacyjnej zaproponowala Pana 
lana Sopal~. 
Pan Sopala wyrazil zgod~ na pelnienie funkcji Przewodnicz'lcego Komisji. 
Przewodnicz'lcy Rady odczytal uchwal~ z zaproponowanym skladem i poddalj'lpod 
glosowanie : 
za podjfciem uchwaly glosowalo 15 radnych 
przeciw 0 
wstrzymalo sif od glosu 0 
Uchwala Nr V 122/11 zostala podj~ta jednoglosnie i stano wi za1'lcznik do protokolu. 

W obradach Sesji nast'lPila 10 min przerwa . 

Po przerwie : 

41 Projekt uchwaly w sprawie : zarz'ldzenia wyborow organow wykonawczych jednostek 


pomocniczych , rad soleckich oraz zarz'ldu osiedla Oracze. 
Komisje stale Rady Miejskiej po omowieniu na swoich posiedzeniach nie wniosly uwago do 
w/w projektu. 
Przewodnicz'lcy Rady odczytal uchwal~ i poddal j'l pod glosowanie : 
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za podj~ciem uchwaly glosowalo 15 radnych 
przeciw 0 
wstrzymalo si~ od glosu 0 
Uchwala Nr V123111 zostala podj((ta jednoglosnie i stanowi zalqcznik do protokolu. 
5/ Projekt uchwaly w sprawie : ustalenia maksymalnej kwoty dotinansowania oplat za 

ksztalcenie , pobieranych przez szkoly wyzsze i zaklady ksztalcenia nauczycieli oraz form 
dotinansowania i specjalnosci , na kt6re dofinansowanie jest przyznawane 

Projekt byl omawiany na posiedzeniach Komisji stalych Rady Miejskiej. 
Komisje : budzetowa i oswiaty nie wniosly uwag do przedstawionego projektu. 
Przewodniczqcy Rady odczytal uchwal(( i poddal jq pod glosowanie : 
za podj~ciem glosowalo 15 radnych 
przeciw 0 
wstrzymalo si~ od glosu 0 
Uchwala Nr V /24/11 zostala podj((ta jednoglosnie i stanowi zalqcznik do protokolu. 
6/ Projekt uchwaly w sprawie : zatwierdzenia Gminnego Programu Protilaktyki 

i Rozwiqzywania Problem6w Alkoholowych oraz Przeciwdzialania Narkomanii Gminy 
Toszek na rok 2011 

Projekt byl szczeg61owo omawiany na posiedzeniach Komisji stalych Rady Miejskiej. 
Komisje : budzetowa i oswiaty nie wniosly uwag do om6wionego projektu . 
Przewodniczqcy Rady odczytal uchwal(( i poddal jq pod glosowanie : 
za podj~ciem glosowalo 15 radnych 
przeciw 0 
wstrzymalo si~ od glosu 0 
Uchwala Nr V /25/11 zostala podj((ta jednoglosnie i stanowi zalqcznik do protokolu. 
7/ Projekt uchwaly w sprawie : okreslenia trybu i sposobu powolywania i odwolywania 

czlonk6w Zespolu Interdyscyplinarnego Miasta i Gminy Toszek oraz szczeg610wych 
warunk6w jego funkcjonowania. 

Projekt byl szczeg61owo omawiany na posiedzeniach Komisji stalych Rady Miejskiej. 
Komisja budzetowa i Komisja oswiaty nie wniosly uwag do w/w projektu. 
Przewodniczqcy Rady Miejskiej odczytal uchwal(( i poddal ja pod glosowanie : 
za podj~ciem glosowalo 15 radnych 
przeciw 0 
wstrzymalo si~ od glosu 0 
Uchwala Nr V 126111 zostala podj((ta jednoglosnie i stanowi zalqcznik do protokolu. 
8/ Projekt uchwaly w sprawie : zmiany uchwaly dotyczqcej ustalenia wysokosci stawek 

podatku od nieruchomosci na terenie miasta i gminy Toszek oraz zwolnien od podatku na 
rok2011 

Projekt byl omawiany na posiedzeniach Komisji stalych Rady. 
Komisje budzetowa i oswiatowa nie wniosly uwag do w/w projektu. 
Radny Marcin K wasniok zwr6cil si(( 0 kr6tkie przyblizenie tematu . 
Inspektor Pani Irena Sus poinformowala, ze projekt przygotowano w zwiqzku z nowelizacjq 
usta\vy 0 podatkach i oplatach lokalnych.Gl6wnym celem nowelizacji jest rozszerzenie 
stosowania preferencyjnej podatku od nieruchomosci nie tylko dla zaj{!tej powierzchni 
uzytkowej na prowadzenie dzialalnosci gospodarczej w zakresie udzielania swiadczen 
zdrowotnych , ale r6wniez dla powierzchni zwillzanej z prowadzeniem tego typu dzialalnosci 
gospodarczej.Natomiast zapis 0 zwolnieniach z podatku od nieruchomosci pozostaje bez 
zmlan. 
Przewodniczqcy Rady Miejskiej odczytal uchwal(( i poddal jq pod glosowanie : 
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za podjt;ciem glosowalo 14 radnyclz 
przeciw 0 
wstrzymal sit; od glosu 1 radny 
Uchwa1a Nr V127111 zosta1a podjltta wiltkszosci'l glosow i stanowi zal'lcznik do protokolu. 
91 Projekt uchwa1y w sprawie : zrniany w uchwale dotycz'lcej okreslenia wzoru forrnularzy 

w zakresie podatku od nieruchornosci ,podatku rolnego i podatku lesnego na terenie 
grniny i rniasta Toszek. 

Projekt dotyczy tej sarnej sprawy co we wczesniej podjlttej uchwale , ale odnosi silt wzoru 

forrnularza, ktory wypelnia podatnik. 

Kornisje stale Rady ornowily w/w projekt na swoich posiedzeniach i nie wnios1y uwag do 

uchwaly. 

Przewodnicz'lcy Rady odczytal uchwallt i podda1 j'l pod glosowanie : 

za podjt;ciem glosowalo 14 radnyclz 
przeciw 0 
wstrzymal sit; od glosu 1 radny 
Uchwala Nr V128111 zostala podjltta wiltkszosci'l glosow i stanowi zal'lcznik do protokolu. 

101 Projekt uchwaly w sprawie : zrnian w budzecie Grniny Toszek na rok 2011 

Projekt byl ornawiany na posiedzeniach Kornisji stalych Rady Miejskiej . 

Kornisje nie wnios1y uwag do projektu , ale zaproponowaly przedstawienie krotkiego 

wyjasnienia. 

Skarbnik Grniny poinforrnowala , ze w roku ubieglyrn Rada Miejska przyznala kwotlt 

30.000 zl na wykonanie projektu rnodemizacji straznicy OSP w Toszku.W warunkach urnowy 

wprowadzono zapis , ze 80% kosztow projektu zostanie wypalacone po wykonaniu zadania , 

a 20% po uzyskaniu pozwolenia na budowlt.Pozwolenie na budowlt wydano w roku 2011 ,a 

wiltc pozostaje kwota 20% / 5.856 zl/ do uregulowania zobowi:::tzania. 

Przewodnicz'lcy Rady odczytal uchwallt i podda1 j'l pod glosowanie : 

za podjt;ciem ucllwaly glosowalo 15 radnyclz 
przeciw 0 
wstrzymalo sit; od glosu 0 
Uchwala Nr V/29111 zostala podjlttajednoglosnie i stanowi za1'lcznik do protokolu. 

111 Projekt uchwaly w sprawie : zrnian w budzecie Grniny Toszek na rok 2011 

Projekt zostal wprowadzony na dzisiejszej Sesji - i dotyczy przyj«cia do budzetu 

dofinansowania w wysokosci l37.460,92 z11 dochody biez'lce - 111.460,92 zl i dochody 

rnaj'ltkowe - 26.000 zll na realizacj« projektu oswiatowego "Dobry start-dobra przyszlos6
wyrownywanie szans edukacyjnych dzieci i rnlodziezy Grniny Toszek" 

Radni nie \\niesli uwag do w/w projektu uchwaly. 

Przewodnicz'lcy Rady odczytal uchwallt i podda1 ja pod glosowanie : 

za podjt;ciem glosowalo 15 radnyclz 
przeciw 0 
wstrzymalo sit; od glosu 0 
Uchwala Nr V /30111 zosta1a podjltta jednog1osnie i stanowi za1'lcznik do protoko1u. 
12/ Projekt uchwaly w sprawie : zrnian w wieloletniej prognozie finansowej Grniny Toszek 

nalata2011-2017 
Projekt jest uchwal'l koryguj'lc'l WPF w zwi:::tzku z wczesniej podjltt'l uchwal'l. 
Przewodnicz'lcy Rady odczytal uchwa1« i poddal j'l pod glosowanie : 
za podjt;ciem glosowalo 15 radnyclz 
przeciw 0 
wstrzymalo sit; od glosu 0 
Uchwala Nr V/31111 zostala podjltta jednoglosnie i stano wi zal'lcznik do protokolu. 
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131 Projekt uchwaly w sprawie : udzialu Gminy Toszekjako partnera w konkursie na projekt 
"Harcowka w Toszku - miejscem edukacji ,zabawy i integracji zuchow i harcerzy . 
Remont lokalu , etap I" w ramach dzialania 413 Wdrozenie lokalnych strategii rozwoju 
dla malych projektow , tj. operacji ,ktore nie odpowiadaj'lc warunkom przyznania 
pomocy w ramach dzialaii OSI 3 , ale przyczyniaj'lc si~ do osi(.tg,ni~cia celow tej osi. 

Projekt zostal wniesiony na obrady dzisiejszej Sesji i dotyczy zaakceptowania udzialu Gminy 

Toszekjako partnera do dofinansowanie w/w projektu oraz wniesienie przez Gmin~ do 

projektu wkladu wlasnego niepieni~znego. 


Radni nie wnidli uwag do w/w projektu uchwaly. 

Przewodnicz'lccy Rady odczytal uchwal~ i poddal j'lc pod glosowanie : 

za podj~ciem glosowalo 15 radnych 
przeciw 0 
wstrzymalo si~ od glosu 0 
Uchwala Nr V132111 zostala podj~ta jednoglosnie i stanowi zalqcznik do protokolu. 

Ad.12 

Burmistrz Toszka udzielil odpowiedzi na interpelacje i zapytania : 

1.Radnego Cedzicha : 


- Burmistrz poinformowal , ze nie posiada informacji dotycz'lccej wyplacanych w ostatnim 
kwartale 2010 r. premiach - jedyne co mu wiadomo to wyplacone w roku 2011 trzynaste 
pensje - nie mniej odpowiedz zostanie przygotowana 

- droga Toszek - Boguszyce nie jest wlasnosci'lc Grniny Toszek , dlatego w sprawie stanu tej 
drogi b~dzierny interweniowae w Zarz'lcdzie Drog Wojewodzkich 

- oswietlenie od przejazdu kolejowego do Boguszyc jest konieczne - decyzja naleZy do 
Rady Miejskiej - srodki powinny si~ znaleze - w mi~dzyczasie zostanie przeprowadzona 
weryfikacja juz funkcjonuj'lccego oswietlenia 

- w dniu 1.02.br odb~dzie si~ spotkanie z Dyrektorem Zarz'lcdu Drog Powiatowych -
Burrnistrz zobowi'lczal si~ do ustalenia terminu spotkania radnych z Dyrektorem Osrnanern 

2. Radnego Kocura - spraw'lc zmiany projektow dotycz'lccych budowy hali sportowej przy 
SP w Toszku zgodnie z sugesti'lc zajrnie si~ Kornisja Rewizyjna 

3.Radnego Kuca - projekty ekologiczne b~d'lc wdrazane w roku biezqcym - w pierwszej 
kolejnosci musi bye podj~ta uchwala Rady Miejskiej 0 przystqpieniu do tych projektow 

4.Radnego Bartnickiego - interpelacje dotycz'lc drog powiatowych i wojewodzkich - b~dziemy 
w tych sprawach interweniowac 

5.Radnego Koniecznego - Pan Cebula byl i oglqdal stan zbiornika p-poz - na chwil~ obecn'lc 
szukamy rozwiqzania. 
Prezes REMONDIS wyjasnil , ze koniecznose posiadania studzienki kanalizacyjnej b~dzie 
dotyczyla tylko tych posesji , do ktorych nie rna rewizyjnego wejscia do przykanalika 

6. Mieszkaiicorn Wrzosow Burmistrz podzi~kowal za zaproszenie i poinformowal , ze razem 
Przewodnicz'lccyrn Rady planuj'lc objazd wszystkich drog w gminie celern wykonania planu 
kolejnosci ich rernontu 

7.Pani Toborek - sprz'lctanie po psach , aby znaleze srodki Burmistrz zaproponowal 
pilotowanie napisania programow 0 srodki pornocowe 

8.Pana Wroblewski ego : 
- ul.Dworcowa uwagi dotycz'lcce ruchu oraz stanu nawierzchni zostan'lc przekazane 
wlascicielowi drogi .Radny Konopka dodal , ze rernont drogi od Boguszyc do drogi nr 94 
mial zostac zakoiiczony do 15.XII.2010 r. - jednakze ze wzgl~du na warunki 
atrnosferyczne rernont przerwano i zakoiiczony zostanie na wiosn~ br 
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- sprawa wysypiska smieci na uL Ludowej zostanie przekazana pracownikowi Urzltdu do 

wyjasnienia 


- w sprawie remontu dachu przy ul. Dworcowej 22 - Prezes REMONDIS poinformowal , ze 
wykonano polowlt dachu , na drugiej cz~sci polozono weln~ na stropie w celu docieplenia , 
a dokonczenie remontu dachu nastqpi na wiosn~ - jak ustabilizuj:t si~ warunki 
atmosferyczne 

- w sprawie usuni~cia skladowiska przy pomniku na ul. Strzeleckiej , a takze 0 koniecznosci 
ustawienia znak6w informacyjnych I dojazd do autostrady - zapytanie Pana Podkowy I 
zostanie wystosowane pismo do wlasciciela drogi 

91 Pana Kurka - odpowiedzi udzielil Pan Karlowski , kt6ry poinformowal , ze akurat ten 
odcinek chodnika wykonywala firma REMODIS - odcinek wykonano zgodnie z 
zaleceniami .Bior:tc pod uwag~ utrudnienia ,kt6re powoduje kraw~znik - uzgodniono 
z Dyrektorem ZDP poprawienie istniej:tcego stanu 

101 Pana Podkowy : 
- sprawlt pobocza na ul. Wilkowickiej obiecal pilotowae radny Rady Powiatu Pan 

Poloczek - istnieje nawet propozycja utworzenia w tej okolicy parkingu 
- stan nawierzchni na ul. Poprzecznej jest zly - dziury musz:t bye zaklejone 

111 Soltysa Ciochowic - w sprawie ustalenia stanu drogi dojazdowej i mozliwosci jej 
naprawy - pracownik Urz~du przeprowadzi wizjlt na tym terenie 

121 Sohysa Proboszczowic - jezeli droga zostala zablokowana z uwagi na prowadzone 
prace zrltbowe b~dziemy interweniowae w Nadldnictwie 

13/ Sohysa Pluzniczki - w sprawie oderwanego od slupa kabla wystosowane zostanie pismo 
do Telekomunikacji 

141 soltys a Samowa : 
- sprawy zwi:tzane z drogami powiatowymi zostan:t przekazane radnym powiatowym do 

pilotowania 
- bltdziemy starae si~ rozwi:tzac problem zwi:tzany z drzewem na posesji nr 17 w 

Samowie 
151 Soltysa Paczynki - zlozymy interwencj~ w Zarz:tdzie Melioraeji w sprawie koniecznosci 

konserwacji dalszego odcinka Potoku Pniowskiego. 

Ad.13 
Radny Krzysztof Bartnicki zwr6cil si~ 0 informacj~ : 
- czy wynikly jakid wnioski po spotkaniu w sprawie przewoz6w komunikacji ? 
- w sprawie pocilttej w Kotulinie hali gimnastycznej 
Burmistrz poinformowal , ze w sprawie przewozu os6b z\vr6cono si~ do z pismem do 
KZK GOP 0 przedluzenie linii 71 do Toszka i 0 okrdlenie warunk6w przedluzenia tej linii 
Dyrekor SP w Kotulinie Pani Anna Pawlowska wyjasnila , iz faktycznie mialo miejsce 
poci~cie poszycia hali sportowej . Wykonawca naprawil szkodlt w ramach gwarancji przed 
odbiorem - w zwi:tzku z czym gmina nie poniosla koszt6w z tego tytulu.Po przeprowadzeniu 
sledztwa i nie znalezieniu winnych Policja sprawlt umorzyla. 
Radny Andrzej Morciniec : 
- zwr6cil silt 0 umycie pojemnik6w na smieci 
- poinformowal 0 zabrudzonej jezdni przez samochody tirmy dzialaj:tcej na Chlodni 
- zwr6cil silt 0 zalatanie 2 dziur na ul. Morcinka 
Radny Cedzich poinformowal , ze w Ligocie Toszeckiej obsunltla silt skarpa i zaproponowal 
aby pracownik Urzltdu przyjechal na wizjlt. 
Ponadto ze wzgl~du na liczne uwagi mieszkanc6w Pan Cedzich zwr6cil silt 0 informacjlt : 
w jakich ilokiach Kurier Toszecki przekazywany jest na solectwa? 

http:tytulu.Po
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W zwiqzku z nieobecnoSciq Dyrektora CK - Burmistrz poinformowal , ze odpowiedz w tej 
sprawie zostanie udzielona radnemu na pismie. 
Radny Jan Sopala zaproponowal , aby przy objeidzie drog w celu ustalenia harmonogramu 
naprawy drog brali rowniez udzial wszyscy radni. 
Pan Krystian Kielbasa poinformowal 0 zwi~kszajqcej silt ilosci odpadow stalych w 
Kotulinie , ktore nalezaloby wywieie. 
Radny Tadeusz Kobiemik odczytal prosb~ mieszkancow 0 zaangazowanie si~ wszystkich 
radnych w spravvy zwiqzane z dzialalnosciq firmy HA WEX . 
Pan Marek Kutyla / przedstawiciel OPS / w odpowiedzi na pytanie , ktore padlo na 
posiedzeniu Komisji / Pana Cedzicha / poinformowal , ze zwrocono si~ do 14 kancelarii 0 

podanie kosztow obslugi prawnej przy punkcie konsultacyjnym.Koszt ksztahowal silt w 
granicach od 80 do 200 zl za godz. uslugi. 
Pan Cedzich podkreslil , ze u nas koszt uslugi wynosi 150 zl. 
Pan Kutyla dodal ,ze kwoty tej nie akceptowal nikt z Osrodka Pomocy. 
Radny Powiaty Pan Mariusz Poloczek poinformowal , ze Zarzqd Wojewodzki zawarl z 
Zarzqdem Drog Powiatowych porozumienie na letnie i zimowe utrzymanie drog 
wojewodzkich.Remonty kapitalne w/w drog nie Sq realizowane w ramach zawartego 
porozumlema. 
Ponadto Pan Poloczek zaprosil obecnych na V Tumiej Tenisa Stolowego , ktory odb~dzie silt 
19.02.br w Wielowsi, 
Radny Marcin K wasniok zwrocil si~ z apelem , aby Rada zaj~la si~ miesi~cznikiem Kurier 
Toszecki , gdyz nie moze on bye propagandq sukcesu , ale powinien zawierae rzetelne opinie 
mieszkancow. 
Przewodniczqcy Rady Miejskiej Pan Ireneusz Kokoszka zaproponowal , aby za wieloletniq 
dzialalnose na terenie Gminy Toszek nadae tytul honorowego obywatela Panu doktorowi 
Pieli. 

Po wyczerpaniu porzqdku obrad Przewodniczqcy Rady Miejskiej w Toszku Pan Ireneusz 
Kokoszka podzi~kowal obecnym za udzial w obradach Sesji i zakonczyl posiedzenie 
o godz. 19.45 

;' olowala 
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